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AUGUSZTUS 20-án
REGGELI

ÉBRESZTÕ!!!
Reggel 9 óRától lovaskocsi jáRja HeRcegHalmot.

a Zeke BRass Band fújja a Reggeli éBResZtÕt!

A kép illusztráció.
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murvával, mivel azt a szakaszt a labdarúgó pá-
lya megközelítésére folyamatosan használják. 
Erdősi László a kérés teljesítését megígérte.
Az előző testületi ülésen tájékoztatta a testü-
letet Hunya Krisztina képviselő, a Tesco előtti 
fenyőfák állapotáról. Kérdése, hogy történt-e 
valami ezzel kapcsolatban. 
Erdősi László válaszában elmondta, hogy az a 
terület a Tesco gondozása alá tartozik. A fák 
állapotát jelezte a Tesco vezetésének, azt a vá-
laszt kapta, hogy foglalkoznak a kérdéssel.
A következő felszólaló Czinege Jánosné az 
augusztus 20-i rendezvénnyel kapcsolatban 
tájékoztatta a testületet. 
Majd azzal folytatta, hogy a műfüves pálya 
használói közül többen kérték egy mobil WC 
felállítását a pálya mellé. Erről a kérdésről vita 
alakult ki, többen azt javasolták, hogy az öltö-
ző melletti WC-t használják.  Egy felszólaló el-
mondta, hogy az be van zárva. Elhangzott, 
hogy a mobil WC-t sajnos zárni kell, mert volt 
olyan időszak, amikor nyitva volt és az nagyon 
rossz tapasztalatokkal járt.
Több hozzászóló nem lévén Erdősi László az 
ülést bezárta.

Szabó György

gya a gesztenyefák állapotáról készült szakér-
tői vélemény, valamint az emberi életet veszé-
lyeztető fák kivágásáról és pótlásáról szóló tá-
jékoztatás. A Képviselő-testület a Humán és 
Környezetvédelmi Bizottság ülése után dönt a 
lakossági fórum időpontjáról.
HERCEgHaLMI PEDagÓgusOK EgYEsÜLEtÉ-
NEK PROgRaM tÁMOgatÁs ELszÁMOLÁsa
A Képviselő-testület 2017 júniusában hozott 
döntésével a Herceghalmi Pedagógusok 
Egye sülete részére a Pedagógus Napi progra-
mok támogatására 780.000 forint programtá-
mogatást állapított meg. A támogatási szerző-
dés értelmében a támogatási összeg felhasz-
nálásáról 2017. július 15-ig kellett elszámolni, 
melynek az egyesület az előírt határidőben 
eleget tett. A Képviselő-testület a Herceghal-
mi Pedagógusok Egyesülete 2017. évi prog-
ramtámogatásának elszámolását módosítás 
és kiegészítés nélkül egyhangúlag elfogadta.
HERCEgHaLOM KÖzLEKEDÉsFEJLEsztÉsI 
KONCEPCIÓJÁNaK FELÜLVIzsgÁLata
A Humán és Környezetvédelmi Bizottság 
2017. június 20-án tartott rendkívüli ülésén – 
melyen téma volt a településen biciklis barát 
útvonal kijelölése, valamint a forgalomlassítás 
lehetséges módozatainak kidolgozása – felve-
tődött a település korábban készített közleke-
désfejlesztési koncepciója felülvizsgálásának 

Közben megérkezett Pap Lajos ügyvéd és a 
testület áttért a 228/6 helyrajzi számú ingat-
lannal kapcsolatos témára.

2017. június 28-i ülésén a Képviselő- testület a 
Herceghalom 228/6 helyrajzi számú ingatlanra 
vonatkozó, Önkormányzatot megillető elővá-
sárlási jog gyakorlása tárgyában benyújtott elő-
terjesztésről szóló döntést a képviselő-testület 
elnapolta azzal, hogy ügyvédi irodát bíz meg, a 
körülmények kivizsgálásával. Pap Lajos ügyvéd 
vállalta, hogy egyeztetést kezdeményez az 
Óvári és Társa Ügyvédi Irodával, továbbá az OTP 
Bank Nyrt-vel.  A Képviselő-testület 5 igen sza-
vazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás 
mellett úgy határozott, hogy a Pap Ügyvédi Iro-
dát bízza meg az Óvári és Társa Ügyvédi Iroda 
által megküldött Herceghalom 228/6 helyrajzi 
számú ingatlan elővásárlási jogának előkészíté-
sével és körülményeinek tisztázásával.

Dr. Kovács Judit jegyző

Az egyebek napirend folytatásaként Makay 
István alpolgármester Pete László kérését tol-
mácsolta, melynek lényege, hogy a fogadó 
melletti bekötőutat az önkormányzat terítse le 

asP RENDszER KIÉPÍtÉsE
Az Önkormányzat eredményesen vett részt az 
ASP rendszer országos kiterjesztéséhez törté-
nő csatlakozás érdekében kiírt KÖFOP-1.2.1.-
VEKOP-16 jelű pályázaton. A pályázat célja az 
egységesített önkormányzati elektronikus 
ügyviteli megoldások bevezetése az önkor-
mányzati ASP központhoz történő csatlakozá-
sának megvalósításával. A Képviselő-testület 
úgy határozott, hogy a Gov-Info-Ker Kft. aján-
latát fogadja el az ASP rendszer kiépítésére 
2.423.400 Ft + ÁFA értékben, továbbá az Irat-
kezelési és az Informatikai Biztonsági Szabály-
zat felülvizsgálatával a Gov-Info 2000 Infor-
matikai Szolgáltató Bt.-t bízza meg 780.000 Ft 
+ 0 % ÁFA értékben. Az informatikai fejlesztés 
költségvetési fedezetét a „Csatlakoztatási kon-
strukció az önkormányzati ASP rendszer or-
szágos kiterjesztéséhez – KÖFOP-1.2.1.-
VEKOP-16” jelű pályázaton elnyert támogatás 
biztosítja. A Képviselő-testület felhatalmazta 
Erdősi László polgármestert a vállalkozási 
szerződés aláírására.
LaKOssÁgI FÓRuM taRtÁsa a gEsztE-
NYEFÁK ÁLLaPOtÁRÓL
Hunya Krisztina képviselő kezdeményezte, 
hogy a Képviselő testület 2017. szeptember 
11-én 18 órakor tartson lakossági fórumot a 
Kulturális Egyházi Központban, melynek tár-

szOCIÁLIs tÁBOR 2017
A szociális tábor 2017. június 23-tól június 28-
ig került megrendezésre Abádszalókon. A tá-
borban a herceghalmi gyerekek mellett részt 
vettek a testvértelepülésről, Szőlősgyuláról 
érkezett gyermekek is. A Képviselő-testület 5 
igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tar-
tózkodás mellett úgy határozott, hogy a 2017. 
évi szociális tábor lebonyolításához 300.000 
forint keretösszeget biztosít a civil szerveze-
tek keretéből, továbbá 200.000 forint keret-
összeget biztosít a 2017. évi tartalékkeret ter-
hére.

Dr. Kovács Judit jegyző

EgYEBEK
Csizmadia zsuzsa elsőként kért szót. Kérdé-
sére a képviselők megtudhatták, hogy a mű-
füves pálya világításával kapcsolatban kért al-
konykapcsoló felszerelése már folyamatban 
van. Említésre került, lakossági kérés alapján a 
Kiserdő utca és a Mórici út közötti földút mur-
vával történő terítése.
Erdősi László arról tájékoztatta a jelenlévőket, 
hogy az Arany János utca felújítására beadott 
pályázaton az önkormányzat nem nyert.

DRIFt gHOst 4K KaMERa BEszERzÉsE
2017. július 1. napjától a korábbi körzeti 
megbízott áthelyezésre került a Budaörsi 
Rendőrkapitányság Bűnügyi osztályára. He-
lyére parancsnoka gergely Balázs rendőr-fő-
törzsőrmestert vezényelte át, aki motoros 
rendőrként közlekedésrendészeti feladato-
kat is ellát.
Tekintettel arra, hogy a körzeti megbízott 
szolgálati motorkerékpárral közlekedik, ké-
rik az Önkormányzatot, hogy egy bukósi-
sakra szerelhető Drift Ghost 4K kamera be-
szerzésével segítsük az új körzeti megbízott 
munkáját. A bukósisakra szerelhető kame-
rával menet közben is folyamatosan felvé-
telt készíthet, a felvételből egy applikáció 
segítségével fénykép, illetve videó készíthe-
tő, amely nagyban segítheti a körzeti meg-
bízott munkáját egy esetleges intézkedés 
folyamán. A Képviselő-testület egyhangú-
lag úgy határozott, hogy a Zsámbéki Ren-
dőrőrs személyi állományába tartozó, Her-
ceghalom községben szolgálatot teljesítő 
körzeti megbízott részére az Önkormányzat 
támogatásként egy darab Drift Ghost 4K tí-
pusú sportkamerát vásárol, melyhez bruttó 
120.000 forint keretösszeget biztosít a 2017. 
évi költségvetés általános tartalékkerete 
terhére.

tájékoztató a Képviselő-testület 2017. július 3-i
rendkívüli üléséről

tájékoztató a Képviselő-testület 2017. augusztus 1. napján 
megtartott nyilvános üléséről

a képviselők elé egy napirendi pont került, a szociális tábor költségeinek egyeztetése. Ezen kívül többen jelezték, hogy az egyebek 
napirendben szeretnének felszólalni.
(Az egyebek napirendről szóló tájékoztató a hanganyag alapján történt.)
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megvalósításban. A javaslat alapján a testület a 
döntést elnapolta.
szOCIÁLIs tŰzIFa VÁsÁRLÁsÁHOz KaPCsO-
LÓDÓ PÁLYÁzatI KIÍRÁs MEgVItatÁsa
A Belügyminisztérium minden évben pályáza-
tot hirdet az 5000 fő lakosságszámot meg nem 
haladó települések települési önkormányzatai-
nak részére szociális célú tűzifavásárlásához. A 
pályázati kiírás alapján a támogatás vissza nem 
térítendő költségvetési támogatás, melyhez az 
önkormányzatnak 1 000 Ft/m3 + ÁFA + szállítási 
díj önerőt kell biztosítani. Ez az összeg a szociá-
lis keretben rendelkezésre áll. A Képviselő-tes-
tület a pályázaton történő indulást és az önerő 
biztosítását egyhangúlag támogatta.

Dr. Kovács Judit jegyző

tot, márciusban 524 000 forint volt. Ezek a ke-
zelések nem OEP finanszírozású költségek 
voltak. 
Erdősi László polgármester elmondta, hogy 
Herceghalom Község és Biatorbágy Város kö-
zösen fog pályázni, az egészségügyi ellátás 
OEP finanszírozására.
Ezután Pekli Erika közművelődési koordiná-
tor az augusztus 20-i rendezvényekről tájé-
koztatta a jelenlévőket. (A végső programokat 
a Hírmondó 2–3. oldalán láthatják.)
Pekli Erika a rendezvények dekorálásához 
egy kültéri égősor megvásárlását kérte. 
Csizmadia zsuzsa arról érdeklődött, hogy az 
izzósor mennyibe kerül és milyen rovatról lesz 
kifizetve.
Dr. Kovács Judit elmondta, hogy a KEK költ-
ségkeretének terhére lehet megvásárolni az 
égősort. Az ott meglévő keret eszközvásárlás-
ra is felhasználható, csak pontosan kell köny-
velni, hogy a kiadásokat és a rendelkezésre ál-
ló összeget lehessen tudni.
Makay István az augusztus 20-i program vitá-
jához hozzászólva arról adott tájékoztatást, 
hogy Ő 2010-től, amióta képviselő, minden 
augusztus 20-i ünnepségen jelen volt.
Csizmadia zsuzsa felszólalásában pontosíta-
ni kívánta az égőfüzér megvásárlására fordí-
tandó összeget annak érdekében, hogy az év 
vége felé majd ne kerüljön a költségvetés 
olyan helyzetbe, hogy a betervezett progra-
mokra nincs fedezet.
Pekli Erika hozzátette, hogy Ő minden évben 
pontos költségvetéssel ellátott programterve-
zetet ad be. Minden évben kéri a keret meg-
emelését, mert a civil szervezetek nem min-
den esetben vesznek részt a rendezvényeken. 
Viszont a lakosság nem érezheti a programok 
csökkenését.
A testületi ülést Erdősi László bezárta.

Szabó György

mindenki előtt ismert tény, hogy a sportöltöző 
melletti teraszt és annak környékét ismeretle-
nek rendszeresen szeméttel szórják tele, üve-
geket törnek ott össze, ezért a terület megóvá-
sa érdekében lépni kell az önkormányzatnak. 
2017. július 13-án, somogyi Kálmán, a HSE ve-
zetőségi tagja kérelemmel fordult az Önkor-
mányzathoz, melyben a fent leírt helyzetet be-
mutatva kérte, hogy az Önkormányzat bizto-
sítson pénzügyi keretet a terület lezárására. A 
Sportegyesület tagjai vállalták, hogy – ameny-
nyiben megkapják a szükséges építőanyago-
kat – a munkálatokat térítésmentesen elvégzik. 
Csizmadia zsuzsanna, a Pénzügyi és Telepü-
lésfejlesztési Bizottság elnöke azt javasolta, 
hogy az Önkormányzat kérje fel Varga tamás 
építészt, hogy nyújtson szakmai segítséget a 

rodott a gaz, a gyom, hogy már a burkolatot is 
fellazítja. 
Erdősi László válaszában elmondta, hogy a 
jelzett feladatokat folyamatosan ellátják, a hi-
vatal karbantartói.
szendrei Bence a továbbiakban azt kérte, 
hogy a településen éjszakánként tapasztalha-
tó hangoskodásokat és egyéb atrocitásokat a 
körzeti megbízott fokozott ellenőrzésekkel 
próbálja megszüntetni. Kérdése arra is kiter-
jedt, hogy van-e lehetőség ezeknek a szállá-
soknak a tulajdonosait felszólítani a rendbon-
tások megszüntetésére.
Dr. Kovács Judit elmondta, hogy a gördeszka 
pályánál tapasztalható rendezetlen állapotok 
megszüntetésére történtek intézkedések. A 
munkásszállások tulajdonosaival jó kapcsolat 
alakult ki, amennyiben probléma van, a mun-
kásszállások tulajdonosát kell értesíteni.
Csizmadia zsuzsa arra kérte a jegyző asz-
szonyt, hogy kihasználva az említett jó kapcso-
latokat kérje meg a tulajdonost, hogy a munka-
vállalói körében hívja fel a figyelmet a szemete-
lés megszüntetésére, a kukák használatára.
Dr. Kovács Judit jegyző arról tájékoztatta a 
testületet, hogy az iskola részéről kérés érke-
zett arra vonatkozóan, hogy egy átépítéssel 
művészeti terem kialakítását engedélyezze a 
hivatal. Gyakorlatilag a műhely átalakításáról 
lenne szó, amiről a bizottságoknak is tárgyalni 
kell, meg kell hallgatni a műhelyben dolgozó-
kat, illetve Pál gábort is.
Majd azzal folytatta, hogy Biatorbágy Önkor-
mányzata azzal kereste meg Polgármester 
urat, hogy a Biatorbágyi Egészségügyi Szol-
gáltató csődöt jelentett be. Ezért a Biatorbá-
gyi Önkormányzatra hárul az egészségügyi el-
látás finanszírozása. Ez Herceghalom viszony-
latában tetemes költségeket jelent.
A kimutatás szerint a Herceghalmi betegek el-
látásának költsége februárban 448 000 forin-

kérdése. A koncepció átdolgozását a forga-
lomlassítás megvalósítására, biciklisbarát út-
vonal kijelölésére, valamint szendrei Bence 
képviselő úr által javasolt „fekvőrendőr” 
Zsámbéki útra történő telepítésére vonatkozó 
javaslatokat, valamint a szakember javaslatai 
figyelembe vételével kellene elvégezni. A 
Képviselő-testület 5 igen szavazattal, nem 
szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett úgy ha-
tározott, hogy Herceghalom Közlekedésfej-
lesztési Koncepcióját felülvizsgálja, ezért fel-
kérte Erdősi László polgármestert, hogy a 
koncepció felülvizsgálatára három árajánlatot 
kérjen be.
sPORtÖLtÖzŐ MELLEttI tERasz LEzÁRÁsa
A Humán és Környezetvédelmi Bizottság 2017. 
július 11-én tartott ülésén is elhangzott az a 

Csizmadia zsuzsa képviselő asszony arra kér-
te polgármester urat, hogy az új körzeti meg-
bízott kinevezésének szándékát írásban, vagy 
legalább szóban kérje meg a Budaörsi Rend-
őrkapitányság parancsnokától.
A továbbiakban azt kérte, hogy a közeljövő-
ben beszerzésre kerülő két laptop a képvise-
lők munkáját segítse.
Ezt követően a tornacsarnok körüli munkák 
felől érdeklődött képviselő asszony.
Dr. Kovács Judit arról tájékoztatta a jelenlévő-
ket, hogy a tornacsarnok energetikai korsze-
rűsítésére beadott pályázat sikeres volt, így a 
pályázatban megjelölt munkák elkezdődtek.
A pályázatokkal kapcsolatban elmondta, 
hogy a kültéri kondicionáló gépekre benyúj-
tott pályázatnak még nincs eredménye, vi-
szont az óvoda tetőszerkezetének felújítására 
benyújtott pályázatot elutasította a kiíró.
A hivatal kérelmezi majd, hogy amennyiben 
lehetséges, a Zsámbéki út felújításából eset-
leg megmaradó összeget a tetőfelújításra át-
csoportosíthassák.
Hunya Krisztina a légi szúnyoggyérítés idő-
pontjáról érdeklődött.  A válaszban elhang-
zott, hogy a munkát már megrendelte a hiva-
tal. Az időpont augusztus közepe felé várható.
Makay István szót kérve bejelentette, hogy az 
augusztus 20-i ünnepségen nem tud jelen 
lenni.
szendrei Bence felszólalásában elmondta, 
hogy a Liget utcai buszparkolások rendezése 
ügyében már tapasztalható a tárgyalások si-
kere, mert a buszok már az Agroszisztem előtt 
várakoznak. Ezt jegyző asszony is megerősí-
tette.
Képviselő úr kifejtette, hogy a közlekedési 
koncepcióban meg kell határozni a parkolás 
rendjét. 
Arról tájékoztatott a továbbiakban, hogy az 
Akácos út vízelvező árkában annyira elszapo-

A cikk az ülésen készült hanganyag felhasználásával került összeállításra. 

tájékoztató a Képviselő-testület 2017. augusztus 1-én 
megtartott nyilvános ülésének egyebek napirendjében 
elhangzottakról
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a július 1-i herceghalmi sportnap mehrstetteni 
visszhangja

a  „FIÚK ZÖlDbEN”  KIrUCCaNtaK
Az elmúlt hétvégén a Zöldek egy kis csoportja a partner települé-
sünkre, a Budapest melletti Herceghalomra volt hivatalos.
Két évvel ezelőtt is meghívott minket a helyi labdarúgó csapat és 
már akkor is remekül töltöttük az időnket Magyarországon. Tavaly a 
magyar fiúk voltak nálunk vendégségben. Az idén pedig újra rajtunk 
volt a sor, hogy Magyarországra utazzunk és ismét egy leírhatatlanul 
szép hétvégét töltöttünk ott.
Olyan barátságos fogadtatásban részesültünk, ami az egész hétvé-
gét jellemezte, amivel közülünk sokan még biztosan nem találkoz-
tak.
Szombaton aztán kispályás labdarúgó tornán vettünk részt három 
herceghalmi és Herceghalom másik testvér településének csapata 
ellen. A tornát eredményesen zártuk és a hatalmas kupát haza hoz-
tuk.
A kispálya melletti sportpályán lézerharccal, buborék focival, íjász-
csata pályán és virtuális valóság sátorban tölthettük el az időnket.
Herceghalom másik testvértelepülése Ukrajnában a magyar határ 
közelében található és ott is magyarul beszélnek. A fiatalok (10–16 
évesek) és a kísérő tanáraik pont ezen a hétvégén voltak Hercegha-
lom vendégei, amit mi szombaton tudtunk meg. Az életszínvonal 
azon a vidéken még alacsonyabb, mint Magyarországon, nekem azt 
mondták, hogy ma ott olyan a helyzet, mint 25 éve Herceghalom-
ban. A torna után gyorsan úgy döntöttünk, hogy mezeinket ezeknek 
a fiúknak és lányoknak ajándékozzuk, ami akkora lelkesedést váltott 
ki, hogy azonnal aláíratták velünk a mezeinket és rengeteg szelfit ké-
szítettek velünk.
Természetesen a kulináris élményekben sem szűkölködtünk, bab-
gulyás, vaddisznó pörkölt nokedlivel, grill kolbász kiflivel és sütemé-
nyek álltak rendelkezésünkre, hogy megtöltsük hasunkat. (Igaz már 
pénteken megkezdődött a felkészülés:))
Csodálatos hétvégénk volt és már előre várjuk barátaink következő 
meghívását Magyarországra.

Fordította: Somogyi Kálmán

boYS IN GrEEN oN toUr 
Am vergangenen Wochenende war eine kleine Truppe der Boys In Green 
nach Herceghalom, der Partnergemeinde von Mehrstetten die in Ungarn 
kurz vor Budapest liegt, eingeladen.
Schon vor zwei Jahren waren wir von den ortsansässigen Fußballern 
eingeladen worden und wir hatten schon damals ein tolle Zeit in Ungarn. 
Letztes Jahr waren die ungarischen Jungs dann bei uns zu Gast.
In diesem Jahr waren erneut wir an der Reihe nach Ungarn zu fahren und 
wir hatten wieder ein unbeschreiblich schönes Wochenende. 
Wir wurden mit einer Gastfreundschaft empfangen die sich das ganze 
Wochenende hindurchgezogen hat. Viele von uns hatten sowas bisher 
noch nie erlebt.
Am Samstag fand dann ein Fußball Turnier auf einen Kleinfeld gegen 
3 Mannschaften aus Herceghalom und einer aus einer anderen 
Partnergemeinde von Herceghalom anwesenden Mannschaft statt. Dieses 
Turnier konnten wir erfolgreich gestalten und den riesigen, monströsen 
Pokal mit nach Hause nehmen.
Nebenbei konnte man auf dem Sportplatz noch mit Lasertag, Loppyball, 
Bogenschießen und einer Virtual-Reality Brille die Zeit verbringen.
Die andere Partnergemeinde von Herceghalom liegt in der Ukraine an der 
Grenze zu Ungarn, dort wird auch Ungarisch gesprochen. Die Jugendlichen 
(ca. zwischen 8 – 16 Jahren) und ihre Betreuer waren ebenfalls an diesem 
WE zu besuch, was wir erst im Laufe des Samstags erfuhren. Dort liegt die 
Armutsgrenze sogar noch tiefer als in Ungarn, mir wurde gesagt dass es 
dort heute so aussieht wie in Herceghalom vor 25 Jahren. 
Nach dem Turnier haben wir uns kurzfristig entschlossen diesen Jungs und 
Mädels unseren Trikotsatz zu überlassen, worüber sie sich so sehr gefreut 
haben das wir auf den Trikots unterschreiben mussten und der ein oder 
andere jede Menge Selfie Wünsche über sich ergehen lassen durfte. 
Natürlich kamen wir kulinarische auch nicht zu kurz, mit Vesperplatten, 
Gulasch, Wildschweingulasch, Spätzle, Hähnchen, Kolbasz und süßem 
Gebäck wurden wir mehr oder weniger vollgestopft (egal am Freitag 
startet ja die Vorbereitung  :D).
Es war ein tolles Wochenende und wir freuen uns jetzt schon auf die 
nächste Einladung zu unseren Freunden nach Ungarn.

mint arról a júliusi Hírmondóban beszámoltunk, sikeres sportnapot rendezett Herceghalom Önkormányzata. a rendezvényen részt vett 
testvértelepülésünk mehrstetten labdarúgó csapata. az eseményről megemlékeztek a csapat weboldalán.
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Szőlősgyulai gyerekek a herceghalmi nyári táborban

Herceghalom Szabadidő és Sport Egyesület (HSE) hírei

létre. Kísérje további tevékenységét is siker, nagyrabecsülés, a „határon 
túli” magyarságért tett őszinte elismerés. 
Hálámat szeretném kifejezni Marikának, aki sok erőt és energiát adott 
ebbe a programba.  Kedves Marika, mindaz a magocska, amit ezekbe a 
gyerekekbe oltottál ottlétük idején, merem remélni, hogy meggyökere-
zik az ő szívükben és sok év múlva is meleggé fogja tenni azokat. Köszö-
net érte!
Kérlek, tolmácsold köszönetemet a befogadó családoknak, akik gondos-
kodtak a gyermekekről ottlétük idején.
Nem utolsó sorban, de annál nagyobb elismeréssel szeretném megkö-
szönni áldozatos munkádat kedves István, amivel hozzájárultál, hogy 
létrejöjjön ez a sikeres együttműködés a két iskola, a két település között.
Isten áldása legyen mindnyájatokon!

Tisztelettel Roszpopa Katalin,
a Gyulai Általános iskola igazgatója

FElNŐtt labDarÚGÁS
Hosszú évek kihagyása után bátran ki merem jelenteni, hogy Hercegha-
lomnak újra van felnőtt labdarúgó csapata. Határozott elképzelésem volt 
a keret kiépítésével kapcsolatban. 2 fontos kritériumot tartottam szem 
előtt. Az egyik, hogy a csapatot fiatal játékosok alkossák. Ez teljesült is, 
az átlag életkor 23–24 év. A másik, hogy legyen a csapatban 2–3 olyan 
játékos, aki már játszott magasabb osztályban (NB). Jelenleg 3 felnőtt és 
6 kiöregedő UP játékossal sikerült abszolválni ezt a feltételt.

EDDIGI FElNŐtt KErEt
(augusztus 31-ig tart az átigazolási időszak):

Játékos neve Átadó egyesület Játékos neve Átadó egyesület
Cserháti Ny. Renátó Etyek SE Almádi István Budaörsi SC
Árvay Tibor Etyek SE Balatoni Miklós Budaörsi SC
Szendrei Máté Etyek SE Odrobina Norbert Budaörsi SC
Czirle Márk Új igazolás Szakács Balázs Budaörsi SC
Tóth Roland Új igazolás Pap Zsombor Budaörsi SC
Tóth Károly Új igazolás Nagy Gergő Budaörsi SC
Moravecz Balázs Pátyi SE Zabos Ádám HSE Öregfiúk
Moravecz Tamás Pátyi SE Jónás Gergely Balaton SE
Vitovski Alex Pátyi SE Gertgely Balázs Új igazolás
Csizmadia Norbert Gelse SE Nagy Zsombor Újbuda FC
Bicsák György Lenti TE Kajdy Zekő Törökbálinti TC
Tömösközi Richard Törökbálinti TC Pintér Benedek Velence SE

A bajnokság sorsolása a www.adatbank.mlsz.hu weboldalon megtalál-
ható. 
szeretettel várunk mindenkit a mérkőzéseinkre!
A legközelebbi mérkőzések:
2017. augusztus 19.  17:00 óra
tORDas II. - HERCEgHaLOM
Helyszín: TORDAS SPORTPÁLYA

2017. szeptember 3. 16:30 óra
VEREB-PÁtKa - HERCEgHaLOM
Helyszín: VEREB SPORTPÁLYA

Hajrá Herceghalom!
Zsupanek Péter HSE – elnök Edző

Kedves István! 
Hálás köszönettel és tisztelettel köszönöm a Gyulai Általános Iskola 
növendékei és a szülők nevében azt a feledhetetlen táborozást, azt a 
sok programot, gondoskodást, amit nyújtottatok a gyermekeinknek. 
Nagy szeretettel mesélték a múlt héten a gyerekek (zsigmond Csaba, 
Csetneki Patrik attila, Csetneki Regina és még sorolhatnám) azokat az 
élményeket, melyekben részük volt a ti szervezésetek által. 
Tisztában vagyok azzal, hogy sok gondotok volt velük, hiszen nekünk 
is sok van a tanév folyamán, mivel sok közülük olyan szociális helyzetű, 
hogy nem igazán kapja meg a helyes nevelést otthon, esetleg a miatt, 
hogy nincs apa, vagy rendezetlen a családi háttér, de mégis jó, hogy rá-
juk figyeltetek, gondoskodtatok róluk, próbáltátok őket a helyes meder-
be terelni.
Először is szeretném kifejezni köszönetemet mélyen tisztelt Polgármes-
ter Úrnak, akinek a szervezése nélkül ez a kapcsolat nem jöhetett volna 

UtÁNPótlÁS labDarÚGÁS
Sikeresen lezárult az HSE által szervezett gyermek labdarúgó tábor. A 
gyerekek 3 turnusra tudtak jelentkezni. Mindhárom héten megvolt a 
kötelező létszám, sőt az utolsó héten minden erőmet össze kellett szed-
nem, hogy kordában tartsam a srácokat.
A kis focistákra napi 4 óra sportág specifikus foglalkozás várt (egész jól 
bírták, de a nap végén már nem volt kedvük hangoskodni). A délelőtt 1,5 
óra edzésről és fél óra játékról, majd a délutáni 2 órás foglalkozás a Ma-
nager fociról szólt. A Manager fociban a gyerekek mérkőzéseket játszot-
tak és azon pontokat tudtak szerezi (Pl.: gól 50 pont, gólpassz 25 pont, 
győztes meccs…) 
Minden bajnokságot egy átigazolási időszak, játékos vásárlás követett, 
amit a FIFA elnöke – azaz ebben a játékban én – irányított.

2017/2018-aS SZEZoN UP
(UtÁNPótlÁS) tErVEK
A következő szezonban a már megfelelő leigazolt játékosok száma miatt, 
az U7-es és U9-es korosztály mellett, egy U11-es csapat is indulni fog a 
BOZSIK PROGRAMBAN, így az egyesületben focizó UP játékos állomány 
90%-a tud hozzászokni a versenyszférához.
Szeretettel várunk minden olyan kisfiút/kislányt, aki szeretné magát ki-
próbálni ebben a népszerű és látványos sportágban. Az edzések az isko-
lai tanévkezdéssel párhuzamosan kezdődnek. 
Elérhetőség: zsupanek.peter@gmail.com 

Szintén beszámoltunk arról a sikeres nyári önkormányzati táborról, melyen a herceghalmi gyerekek mellett részt vettek testvértele-
pülésünk Szőlősgyula fiataljai is. a kirándulások és a látottak maradandó emlékeket hagytak a gyulai gyerekekben, mint arról egy 
köszönő levélben meg is emlékeztek. a gyerekek otthon bizonyára beszámoltak a tábor során szerzett élményeikről, melynek kapcsán 
Szőlősgyulai Általános Iskola igazgatónője, makay István alpolgármester úrnak címzett levélben mondott köszönetet a lehetőségért.
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„Szilvaszedés...Szőlő-szüret!
Kigyúltak a pásztortüzek.
Nyit a Tudás Kapuja:
kezdődik az iskola!”

HÍrEK aZ ISKolÁból

Iskolanyitogató
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Megjelenik havonta. Kiadja:  Herceghalom Önkormányzata 
Tel.: 06 23 530 560  •  E-mail: polghiv@herceghalom.hu  •  www.herceghalom.hu.

Felelős szerkesztő: Szabó György  •  Telefon: 06 30 512 3810  •  E-mail:  h.hirmondo@gmail.com
a lapban megjelenő cikkeket a felelős szerkesztő írta. Más esetekben a cikk szerzője az írás végén olvasható.

 

                                                           ISSN: 2063-0778  •  Nyomdai munkák:        

a Herceghalomi Hírmondó következő (XIX. évf. 9.) lapszáma várhatóan 2017. szeptember 21–22-én  jelenik meg. 
Lapzárta szeptember 5-én lesz.

Kéziratokat, hirdetéseket ez idáig lehet leadni a polgármesteri hivatal titkárságán, vagy küldhetők el a fenti e-mail címre. 
a Hírmondó korábbi számai a Községi Könyvtárban megtalálhatók és helyben olvashatók. a felelős szerkesztő,

a lapban megjelenő politikai tartalmú írásokban a képviselők által leírtakkal (idézetekkel) kapcsolatban semmilyen 
felelősséget nem vállal. az olvasói leveleket a mondanivaló tiszteletben tartása mellett szükség esetén rövidítjük,

a tartalomért az aláíró tartozik felelősséggel.

Gólyanap
Augusztus 25-én (pénteken) iskolára hangoló Gólyanapot tartunk le-
endő elsőseinknek és szüleiknek.
A programokról, foglalkozásokról elsős tanítóink:
• Farkasné Bíró Klára 
• Fényesné Szabó Zsuzsanna
gondoskodnak. 
A program 9:00-től 11:00 óráig tart, melyre minden érintettet szeretet-
tel várunk! 

tanévnyitó
Tanévnyitó ünnepségünket 2017. szeptember 1-jén 8.00 órakor tartjuk 
a Herceghalmi Általános Iskolában, melyre szeretettel várjuk tanulóin-
kat és szüleiket.
Az első tanítási nap szeptember 1. (péntek), melyen a tanévnyitó ün-
nepség után 3 osztályfőnöki órát tartunk, természetesen délutáni fog-
lalkozások is lesznek 16:00 óráig.  
Elsős tanulóink szüleinek 16.30 órától szülői értekezletet tartunk.

tankönyvosztás
Tankönyvosztás augusztus 31-én csütörtökön 8 órától 18 óráig lesz. 
A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a továbbiakban: 
Nkt.) 46. § (5) bekezdése rendelkezik azok köréről, akik térítés nélkül 
juthatnak tankönyvekhez. 
Ennek értelmében a 2017/2018-as tanévben a térítésmentes tankönyv-
ellátás kiterjed az általános iskola 1–8. évfolyamára. 
sikeres tanévet kívánok!

Gacsályi Marianna 
igazgató

INDUl a HErCEGHalmI  alaPFoKÚ
mŰVÉSZEtI ISKola, 

a  H-AMI!
2017. szeptembertől iskolánk alapfokú művészeti képzéssel bővül. 
A diákok három művészeti ágban, – zene-, képző- és táncművészet 
– bontakoztathatják ki tehetségüket. Zenei ágon furulya-fuvola, jazz-
dob, zongora és gitár tanszak, valamint énekkar és kamarazenélés in-
dul. Képző ágon rajz, kerámia és zománc tanszakokból választhatnak 
a kis művészpalánták. A táncos lábúakat néptánc tanszak várja a tánc-
művészeti ágon. 
Többet akarsz tudni a tanszakokról? Akkor ott a helyed:
2017. szeptember 1. 14:00-16:00  H-AMI nap –
a tanszakok interaktív bemutatkozója
2017.szeptember 1. 16:00 Szülői tájékoztató az alapfokú művészeti 
iskoláról
2017. szeptember 4–5. Felvételi
2017. szeptember 6–8. Beiratkozás

Ha érdekel a zene, szeretsz táncolni, örömödet leled az alkotásban ak-
kor téged is vár a 

H-AMI
Hagyd, hogy téged is felfaljon a művészet! 

Gacsályi Marianna 
igazgató

Szeretettel köszöntöm tanulóinkat, szüleiket, tanárainkat, partnereinket a 2017/2018-as tanév kezdetéhez közeledve. a nyári szünet 
után már mindenki kipihenten, feltöltődve, vágyakozva várja a szeptember 1-jei becsengetést.
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Már júliustól megkezdő-
dött a parlagfüves terü-
letek ellenőrzése. Jog-
sértés esetén kiszabható 
növényvédelmi bírság 
a fertőzött terület nagy-
ságától függően 15 ezer 
forinttól 5 millió forintig 
terjed – írja a Piac és Profit 
a Nemzeti Élelmiszerlánc-
biztonsági Hivatal közle-
ménye alapján.

A mentesítési kötelezettség mindenkire és gyakorlatilag minden terü-
letre vonatkozik, beleértve a mezőgazdasági növényekkel hasznosított 
külterületi szántóföldeket, rét-legelőket, ültetvényeket, erdőtelepíté-
seket, út menti és közterületeket, belterületi kiskerteket, játszótereket, 
parkokat, illetve az építési területeket. A parlagfüves területek ellen-
őrzését a vegetációs időszak befejezéséig külterületen a földhivatalok, 
belterületen a helyi önkormányzat jegyzője és a növény- és talajvédel-
mi feladatkörükben eljáró megyei kormányhivatalok végzik.
A kertekben és a belterületeken a leghatékonyabb, egyben a legin-
kább környezetkímélő védekezési mód a gyomlálás, míg a gyepterü-
leteken a rendszeres, vegetációs időben 3–4 alkalommal, alacsony tar-
lómagassággal elvégzett kaszálás lehet célravezető. A tartós eredmény 
érdekében kiemelten fontos a virágzás és a magképződés folyamatos 
megakadályozása.
Már július 1-től idén is bárki számára elérhető a parlagfű bejelentő 
rendszer. A rendszer interneten és okos telefonon keresztül is kezelhe-
tő, azonban a bejelentés előzetes regisztrációhoz kötött. Napjainkban 
Magyarország egyike Európa parlagfűvel leginkább fertőzött területei-
nek, a lakosság mintegy 20 százaléka szenved az allergia miatt 

Nébih

tisztelt olvasók!
Helyreigazítás a Herceghalomi hírmondó 2017. júliusi számának 6. ol-
dalán megjelent „Testvértelepülési kapcsolatok, avagy nemzetközi sport-
nap Herceghalomban” című cikkhez.: a lapban tévesen jelent meg, hogy 
a vacsorát elkészítő szűcs zoltán és családja a Nagycsaládosok Egyesü-
lete nevében biztosította az étkezést. a család önkéntes felajánlásból 
vett részt a munkában, nem civil szervezet képviseletében. 

tisztelt  Szülők!
A védőnő augusztus 7-től szabadságon van.
Helyettese: 
Kovács Kálmánné védőnő
Telefonszám: 06 70 372 8447
A védőnői tanácsadás ideje:
Hétfő és szerda 9:00 órától 11:00 óráig
Köszönjük megértésüket!

Mészáros Katalin védőnő

„tégy jót, hogy okozz örömöt!”
A Torbágyi Református Egyházközség rendezésében jótékonysági kon-
cert lesz a Juhász Ferenc Művelődési  Központban október 19-én, csü-
törtökön, 18:00 órakor.
Fellépők: László attila, a Csillag születik 2011. évi győztese  és Mészá-
ros János Elek a 2012. évi győztes, valamint a szakály Mátyás Férfikó-
rus, Feleki László vezetésével.
A koncert bevételét a Nagydobronyi Irgalmas Szamaritánus Gyermek-
otthon részére adjuk át!

Tankó Zoltánné
református lelkipásztor

MOZAIK

aNYaKÖNYVI HÍrEK

Juhász Csaba és Sajtos Bernadett kislánya 
Juhász olívia

Baranyi Róbert és Nagy Diána kisfia 
baranyi bálint 

Antal Zoltán és Barabás Ivett kisfia 
antal Dávid

Ódor István és Babos Veronika kislánya 
ódor Henrietta

Zsolczai Péter és Rend Adrienn kislánya 
Zsolczai Petra ada

Minden herceghalomi családnak jó egészséget, sok örömöt kí-
vánok gyermeke felneveléséhez, amiben örömmel segítettem.

Mészáros Katalin védőnő

IStEN ÉltESSE ŐKEt SoKÁIG!

mEGSZÜlEttEK
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A környező településekről érkező árusok mellett részt vesznek 
Herceghalom testvértelepüléseiről Mehrstettenből és Szőlősgyu-
láról érkező kézművesek is. Kerámiától a házi tésztáig, házilekvár-
készítők és méhészek termékeiből, különleges horgolt ékszerek 
közül válogathatnak az érdeklődők. Meghívást kapott a rendez-
vényre az idei gyermeknapon nagy sikert aratott „aranymosó”.
Már hagyomány a Pannónia MgTsz Veterán Motorkerékpár Túra-
verseny herceghalmi futamának megrendezése. A túra 10 órakor 
indul. És mint eddig, a két futam között tucatnyi veterán Pannónia 
(és egyéb márkájú) motorkerékpárban lehet gyönyörködni.
Falunapon a vöröskereszt aktív bemutatókkal lesz jelen.
Valamint ekkor kerülnek bemutatásra az 

 „aDJ VÉrt ÉS mENtS mEG
EGY ÉlEtEt!”

plakátok, amit az iskolások készítenek.
10:30 órakor testvértelepüléseink művészeinek tárlata nyílik meg 
a Herceghalmi Könyvtárban.
11:00 órakor a Herceghalomban 2017-ben megszületett gyerme-
kek tiszteletére elültetik az „év fáját”. A helyszínre lovas kocsi szál-
lítja az érdeklődőket.
Közben sportprogramokon, falmászáson, „rekesz-torony” mászá-
son tehetik próbára magukat a résztvevők. 

12:00 órakor kezdődik a pogácsasütő verseny. Bárki megsütheti a 
„sütnivalóját”.
A rendezvényre kilátogatóknak nem kell hazamenni ebédelni. A 
helyi civil szervezetek bográcsos finomságait fogyaszthatják, mi-
közben Black Eugene énekes-gitáros produkcióját hallgathatják.
13:00 órakor a Labdarózsa Kórus népdalcsokrát hallhatják a KEK-
ben. Ugyanekkor a Herceghalmi Kézműves Baráti Kör alkotásaiból 
kiállítás is nyílik.
Ezt követően a KEK-ben kerül sor a Herceghalomban elszármazot-
tak köszöntésére. 
14:00 órától kempó-, fitnesz- és táncbemutatók szórakoztatják a 
közönséget.
15:00 órakor eldől, hogy ki sütötte a legfinomabb pogácsát, ki ké-
szítette a legfinomabb lekvárt. 
A  „zene mindenkié” – közös zenéléssel folytatódik a rendezvény. He-
lyi tehetségek mutatkoznak be és együttzenélésre is sor kerül majd.
A napot vidám színházi előadás zárja majd. (Ennek szervezése a 
lapzártakor még folyamatban volt).
Herceghalom Község Önkormányzata és a rendezvény szervezői, 
valamint a közreműködők, kiállítók, a fellépők, a civil szervezetek sok 
szeretettel várják Herceghalom lakosságát a 2017. évi Falunapon.

Sz. Gy.
A fotók a 2016. évi Falunapon készültek.

Falunap 2017 – Előzetes
Harmadik alkalommal kerül megrendezésre Herceghalomban a falunap.
2017. szeptember 16-án szombaton Herceghalomban délelőtt 10 órakor kezdődik a rendezvény!
Kézműves- kirakodó vásár, veterán motorkerékpár túraverseny, könnyűzenei koncertek és sok más különleges rendezvény várja az ér-
deklődőket.

FELHÍVÁS
Herceghalom Község Önkormányzata szeretettel várja kézművesek, alkotók és árusok jelentkezését, a szeptember 16. szombati egész napos  

Falunapra. (Motoros találkozó, kézműves- és kirakodó vásár) A rendezőség ingyen biztosítja a rendezvény ideje alatt a helyet,
valamint a kiállító sátrakat (ez utóbbit korlátozott számban).

Jelentkezés és bővebb információ: hehakek@gmail.com, telefonon: Pekli Erika szervező 06 70 332 8982 (munkanapokon 09–16 óráig)
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